

Title (en)

Hanging device for coat-hangers.

Title (de)

Hängevorrichtung für Kleiderbügel.

Title (fr)

Dispositif d'accrochage pour cintres.

Publication

EP 0144653 A2 19850619 (DE)

Application

EP 84112587 A 19841018

Priority

DE 8334310 U 19831130

Abstract (en)

The hanging device is used for coat hangers (12, 15) which have identical coat hanger hooks (14) made of wire with which the coat hangers (12, 15) and, with them, items of clothing hung on the coat hangers (12, 15) can be hung one behind the other and at different heights, with the best possible utilisation of space, a securing means being provided which can be pushed onto the lower straight section (13) of a top coat hanger hook (14), can be easily removed and has a hook (4; 8) for hanging a lower coat hanger (15). <IMAGE>

Abstract (de)

Beschrieben wird eine Hängevorrichtung für Kleiderbügel (12, 15) mit einander gleichen Kleiderbügelhaken (14) aus Draht mit der die Kleiderbügel (12, 15) und mit ihnen an den Kleiderbügeln (12, 15) aufgehängte Bekleidungsstücke unter möglichst guter Raumausnutzung hintereinander und in unterschiedlicher Höhe aufgehängt werden können, wobei ein Befestigungsteil vorgesehen ist, welches leicht lösbar auf den unteren geraden Abschnitt (13) eines oberen Kleiderbügelhakens (14) aufschiebbar ist und das einen Haken (4; 8) zum Aufhängen eines unteren Kleiderbügels (15) hat.

IPC 1-7

A47G 25/18

IPC 8 full level

A47G 25/18 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47G 25/186 (2013.01)

Cited by

US6595354B1; US4653678A; US5074445A; GB2383746A; GR900100215A; US7228962B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0144653 A2 19850619; EP 0144653 A3 19860205; DE 8334310 U1 19840301

DOCDB simple family (application)

EP 84112587 A 19841018; DE 8334310 U 19831130